
אנחנו עדיין רחוקים מלהכריע את חמאס

written by משה פוזיילוב | 12.01.2025

משה פוזיילוב: אנחנו אמורים לכבוש ולטהר ברצועה, אבל אנחנו אמורים גם לייצב ולהחזיק את

עובדות למקומן,  חוזרות  מחבלים  החוליות  ואז  לעשות,  לא  מתעקשים  אנחנו  זה  ואת  השטח 

עלינו. שיקשה  הבא  לגל  עצמן  את  ומכינות  בשקט 

אנחנו עדיין רחוקים מלהכריע את חמאס ורואים את זה יום יום. זו אמת כוזבת. ככה לא נראית

הכרעה. אנחנו מגיעים כל פעם מחדש לסיטואציה שאנחנו צריכים לכבוש מקומות שכבר כבשנו,

משום שאנחנו מתעקשים לא להחזיק בהם ולא לייצב אותם. ואז צריך לעשות את העבודה כל

פעם מחדש.

הראיון התקיים ברדיו דרום, בתאריך 12.01.2025.
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